



**City of Campbellton
Now Recruiting
Accounting Clerk
#2016-FINANCE-01**



**Ville de Campbellton
Embauchons maintenant
Commis comptable
#2016-FINANCE-01**

<p>Position: 6-months contract 35h/week Potential for future full time opportunity.</p>	<p>Poste: Contrat de 6 mois 35h/semaine Possibilité d'opportunité d'emploi future.</p>
<p>Salary: According to qualifications Not eligible to benefit package</p>	<p>Salaire: Selon les qualifications Non éligible aux avantages sociaux</p>
<p>Education:</p> <ul style="list-style-type: none"> • College or University degree in Accounting. <p>Qualifications:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Must have advanced accounting/bookkeeping knowledge. • Must have advanced computer knowledge (good knowledge of Excel in particular). • Must have strong Math skills 	<p>Éducation :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Diplôme d'études collégiales ou universitaires en comptabilité. <p>Qualifications :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Doit avoir une connaissance approfondie de la comptabilité/tenue de livres. • Doit avoir des habiletés informatiques avancées (en particulier pour le logiciel Excel). • Doit avoir des habiletés mathématiques solides.
<p>Job Description:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Offer backup/support to all Finance Department positions (accounts payable/receivable, payroll, etc.) 	<p>Description de tâches:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Offrir du remplacement/soutien à tous les postes du département des finances (comptes payables/recevables, paie, etc.).
<p>Drop off resume at City Hall, 76 Water Street <u>or</u> mail to P.O. Box 100, Campbellton, NB, E3N 3G1, to the attention of Manon Cloutier, P. Eng., CAO Clearly indicate competition number on envelope: #2016-FINANCE-01 (Emails only accepted if you call at 789-2780 to follow up) Jana.AllainBoudreau@campbellton.org</p>	<p>Déposer votre curriculum vitae à l'hôtel de ville au 76 rue Water <u>ou</u> poster à la boîte postale 100, Campbellton, N.-B., E3N 3G1, à l'attention de Manon Cloutier, Ing., Directeur général. Identifier clairement le numéro de concours sur l'enveloppe : No. 2016-FINANCE-01 (Les courriels ne seront acceptés que si vous appelez au 789-2780 pour faire un suivi) Jana.AllainBoudreau@campbellton.org</p>
<p>Closing date: December 12, 2016 at 3:00 p.m.</p>	<p>Date de fermeture : Le 12 décembre à 15h.</p>
<p>Only successful applicants will be contacted.</p>	<p>Seuls les candidats choisis seront appelés.</p>